
Styrelsemöte Järle byalag 21 november kl 18.00 på Järlegården 
Närvarande: Gerd Höök, Gösta Tegner, Marie-Louise Ärlegård, Lena Rossgård, Kenneth Lambertson, 
William Ärlegård (adjungerad) Sigrid Rejås. På telefon, del av mötet: Morgan Evaldsson 
 
Frånvarande: - 
 
Mötets öppnande: Gerd öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 
Anmälan övriga frågor: - 
 
Föregående protokoll: 
Medlemsförslaget väntar Claes forƞarande besked på. 
Morgan, vi väntar på svar om bron. Päronträdet inget nyƩ. Lås tväƩstugan kvarstår 
Scenkonst utanför tätort – Pang eƩ ballongdrama Finns pengar aƩ ansöka.  
Sigrid – parkeringsskyltar Sigrid redovisade från Håva skylt och Skyltcentralen, kostnad runt 700 kr. 
Gösta – Rustning av magasinet. EŌer vintern kommer det undersökas. Gösta rapporterar vidare.  
 
Byabladet: Peter E har tackat nej Ɵll aƩ ta vid eŌer Gösta på Byabladet. Julbladet ges ut och eƩ 
Värvarblad ges ut eŌer årsmöte. 
 
Tomtetåg 30 nov -1 dec + 8 dec och Marknadståg 7 dec: Biljeƪörsäljning inte utlagt än för 
marknadståget. 10, 12 och 15 går tågen från Nora samtliga dagar. Bemanning och möblering 
bestämdes och uppgiŌer delades ut. 
 
Årsmöte: Datum för årsmöte 1 febr-25 och vi beställer mat från ChrisƟnas Gästgifveri 
Mat och dryck står byalaget för. 
William ställer upp som kandidat Ɵll styrelsepost. 
 
Rapporter: Erik och Kenneth har gåƩ på besiktningsutbildning. Vi har en stor resurs i Järlegården och 
vi ska ta hand om huset och se Ɵll aƩ försäkra oss och uppfylla kraven. 
-Temperaturlarm Ɵll ansvariga personer (5 personer) Kostnad 800-900kr och SIM-kort. 
-Seriekopplade brandlarm ger någon procentrabaƩ på försäkringskostnader.  
-Kodlås och larm.  
Erik undersöker mera.  
Kontrakt mellan uthyraren och hyraren.  
Styrelsen funderar på det Ɵll nästa möte 
 
Avlopp: 
-StaƟon (SƟŌelsen) har blivit ålagda aƩ byta avlopp Ɵll 2026.  
-Järlegården väntar besked på avloppet. 
 
Webinarier -Söka pengar: 2 olika webinarier anmäl er gärna. 
 
Övriga frågor: 
Rusta köket / toaleƩen Järlegården och handikapp anpassa. Söker någon som driver frågan. Vi kan 
ställa frågan på årsmötet.  
 
Nästa möte: 9/1 kl. 18.00 i Järlegården 
 
Mötet avslutas: Gerd avslutade mötet. Tack för idag och tack för goƩ fika. 


